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رئیس سازمان بازرسی کل کشور: 

تبادل اطلاعات بین دستگاه دولتی با سازمان امور مالیاتی به 
درستی انجام نمی شود

استیضاح فاطمی امین ؛ آری یا خیر؟
سرویس سیاســی- علی نیکزاد نائب رئیس 
مجلــس در جلســه علنــی تقاضای تعــدادی از 
نمایندگان برای اســتیضاح رضا فاطمی امین وزیر 

صنعت، معدن و تجارت را قرائت کرد.
اســتیضاحی که البتــه موافقــان و مخالفان 
بسیاری دارد که بد نیست مروری بر نظر هریک از 

نمایندگان مجلس در این باره بیاندازیم.
موافقــان اســتیضاح وزیر صمت چه 

می گویند؟
وزیر جدید چاره مشکلات وزارت خانه 

خواهد شد 
لطف الله ســیاه کلی عضو کمیســیون صنایع 
و معــادن مجلــس  در این باره گفته اســت: وزیر 
صمت یک مرتبه به کمیســیون صنایع دعوت شد 
و نتوانســت با پاســخ هایش کمیسیون را قانع کند 
از ایــن رو بحث اســتیضاخ وی به مجلس آمد، اما 
رئیس جمهور درخواســت کردند که ۲ ماه به وی 
فرصت داده شود تا تغییرات در وزارتخانه را ایجاد 
کند. وی ادامه داد:: فرصت مجلس به وزیر صمت 
بیش از ۲ ماه شــد، اما شــاهد تغییراتی در عملکرد 
فاطمی امین نبودیم از این رو دوباره استیضاح وی 
به جریان افتاد؛ وزیر صمت ۲۶ مهر به کمیســیون 
صنایــع فراخوانده شــد و مجددا نتوانســت رای 
کمیســیون را دریافت کند و مطابق با آیین نامه باید 
اعلام وصول می شــود که رئیس مجلس دســتور 

دادند و این اتفاق رخ داد. 
ســیاهکلی با اشاره به مهم ترین انتقاد هایی که 
از ســوی مجلس متوجه وزیر صمت شده است، 
تصریح کرد: مجلس در ۴ حوزه نسبت به عملکرد 
فاطمــی امین انتقاد وارد کرده اســت این حوزه ها 
عبارتنــد از خودرو، فولاد، معــادن و تنظیم بازار. 
بدون تردید وزیر جدید اشــکالات موجود در این 
وزارتخانــه را حل خواهد کــرد؛ فاطمی امین در 
ســاختار ها دســتکاری کرد و به افرادی مسئولیت 

داد که کاربلد نبودند. 
همچنین نتوانســت به وعده های خود عمل 
کند و ما شــاهد رفتار های دوگانــه از وی بودیم؛ 
بنابراین ما استیضاح کنندگان به این نتیجه رسیدیم 
کــه فاطمی امین نمی تواند وزارتخانه مهمی، چون 

صمت را اداره کند.
شرایط وزارت صمت خوب نیست

حجت الاســلام احد آزادیخواه ســخنگوی 
کمیسیون کشــاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس 
هم در این باره معتقد است: حقیقت این است که ما 
از عملکرد رضا فاطمی امین به عنوان وزیر صمت 
راضی نیســتیم. من به عنوان یکــی از نمایندگان 
مجلس می گویم اتفاقات ناخوشایندی در وزارت 
صنعت، معدن و تجارت در حال رخ داده اســت. 
وی افزود: این موضوع را در جلسه با محمد مخبر 

معاون اول رئیس جمهور نیز مطرح کردم. 
متأســفانه واردات بی رویه برخی از کالا هایی 
که ممنوعیــت واردات دارند و تولید داخلی آن ها 
را در کشور داریم از طریق معاونان وزارت صمت 
صورت می گیــرد. این حجم از واردات آن هم در 
رابطه با کالا هایــی که تولید داخلی دارند از طرف 
برخی از معاونین وزارت صمت واقعاً نگران کننده 

است.
ســخنگوی کمیسیون کشاورزی، آب و منابع 
طبیعی در مجلس در پاســخ به این پرسش که چه 
مصادیقــی از واردات بی رویه در دســت دارید؟، 
عنــوان کرد: این موضوع مصادیق بســیاری دارد. 

برای مثــال در حوزه صنایع ســلولزی حدود ۴۵ 
کارخانــه و واحد تولید داخلــی داریم که در حال 
تأمین صد درصد نیاز داخلی کشور هستند. علیرغم 
آنکه برای شــخص آقای فاطمی امین احترام قائل 
هســتم، اما شــرایط وزارت صمــت اصلًا خوب 
نیست، از این رو مجلس به وضع مبهم وزیر صمت 

رسیدگی خواهد کرد.
فاطمــی امین بــه وعــده اش درباره 

وضعیت خودرو عمل نکرد
احمــد مرادی نماینده مــردم بندر عباس هم 
در این زمینه گفته اســت: هیچ نماینده ای به دنبال 
خواسته های شخصی برای امضای یک استیضاح 
یا ســوال نیست ولی متاسفانه زمانی که وزرا پایبند 
به شــعارها و وعده هایی که در زمان رای اعتماد به 
مجلس می دهند، نیســتند مجلس باید از ابزارهای 

نظارتی خود استفاده کند.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شــورای 
اسلامی، تصریح کرد: یکی از مطالبات جدی مردم 
و مجلس ســاماندهی بازار خودرو است و شخص 
وزیــر در زمان رای اعتماد بــه مجلس قول داد تا 
ظرف ۶ ماه این صنعت را ســاماندهی کند اما این 
اتفاق نیفتاده اســت. از نظــر بنده همین یک مورد 
برای طرح اســتیضاح از وزیر کافی اســت. موارد 

متعدد دیگری نیز وجود دارد.
مــرادی در پایــان با بیــان اینکــه تعدادی 
از نماینــدگان نیــز از عدم توجه بــه صنایع و زیر 
مجموعه های آنها گله مند هستند، گفت: در نهایت 
استیضاح وزیر صمت در مجلس اعلام وصول شد 
و متظر هســتیم تا شخص وزیر در مجلس حاضر 

شده و توضیحات خود را ارائه کند.
این نظر سه تن از نمایندگان موافق استیضا ح 
وزیر صمت بود که حالا بد نیســت نظر مخالفان را 

نیز در این زمینه مرور کنیم.
مخالفاان استیضاح چه می گویند؟

وزیر صمت رانت نمی دهد
حبیب الله دهمــرده در نماینده مردم زابل در 
مجلس معتقد است که استیضاح وزیر صمت سیاسی 
اســت و در این زمینه می گوید:  چند پیش سوالی 
از فاطمــی امین در مورد عملکرد وزارت صنعت، 

معدن و تجارت داشتم که در دستور کار کمیسیون 
صنایــع و معادن قرار گرفت.پــس از پیگیری این 
ســوال، حقایقی برای من روشن شد.وزیر صمت 
رانت و باج به کسی نمی دهد،صبح تا شب و  شب 

تا صبح کار می کند.
وی با تاکید بر اینکه همه مشــکلات صنعت 
خودرو را نباید به حســاب فاطمی امین نوشــت، 
گفــت: برخی نمایندگان امری محــال را از وزیر 
انتظــار دارند.باید نمایندگان به فاطمی امین کمک 
کنند، وزیر صمت دنبال حاشیه و رانت نیست نباید 
همه مشــکلات تاریخ صنعت خودرو سازی را به 

گردن وزیر صمت انداخت.
عضو فراکســیون انقلاب مجلس شــورای 
اسلامی مسیر حرکت وزارت صمت  را در راستای 
رشــد و پیشرفت کشور خواند و ادامه داد: وزرات 
صنعت،معدن و تجارت  در حال احیا و ساماندهی 
معادن رها شــده اســتف که گام مهمی در راستای 
رونق صادرات مواد معدنی می باشد. طبق گزارش 
مرکز آمار و سازمان برنامه و بودجه معدل عملکرد 
فاطمی امین  از ســایر وزرا پایین تر نیست و حتی 

در برخی موارد بالاتر است.
وزارت صمت در حال پیشرفت است

علی جدی نائب رییس کمیســیون صنایع و 
معادن مجلس هم در این باره گفته است: استیضاح 
کنندگان در جلسات بررسی استیضاح سوالاتی را 
مطرح کردند، بر اساس آمار و راستی آزمایی پاسخ 
هــای وزیر همواره برای اعضای کمیســیون قانع 

کننده بوده است.
نماینده مردم شــیروان در مجلس شــورای 
اســلامی ادامه داد: مرکز پژوهش ها در گزارشــی 
عملکــرد ســه ماهــه اول وزارت صنعت،معدن 
و تجارت را بررســی کرده اســت، بر اساس این 
گزارش وزارت صنعت در همه شاخص ها در حال 

ارتقا، رشد و پیشرفت است.
ایــن هم نظر ســه تن از نماینــدگان مخالف 
استیضاح وزیر صمت بود که به آن نگاهی انداختیم 
حال باید دید که وزنه کدام یک از نمایندگان برای به 
کرسی نشاندن نظر خود سنگین تر است. استیضاح 

و خداحافظی با فاطمی امین و یا ماندگاری وی؟

سرویس سیاسی- رئیس سازمان بازرسی 
کل کشــور گفت: متاســفانه همچنــان تبادل 
اطلاعات بین دســتگاه دولتی با ســازمان امور 
مالیاتی به درســتی انجام نمی شود، در حالی که 
همه داده های مربوط به مســایل مالی در دستگاه 
هایی که دارای بانک اطلاعات مالی هستند، باید 

در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار داده شود.
ذبیــح الله خدائیان در نشســتی با مدیران 
ســازمان امور مالیاتی کشور با بیان اینکه بهترین 
منبع درآمدی با ثبات برای هر کشور اخذ مالیات 
اســت، اخذ مالیــات را راهکاری بــرای ثبات 
اقتصــادی و مبارزه با تبعیض و اختلاف طبقاتی 

دانست.
رئیس سازمان بازرســی کل کشور یادآور 
شد: کشورهای تک محصولی که وابسته به یک 

منبع طبیعی هســتند با مشکلاتی مواجه بوده که 
ثبات اقتصادی آنها را تحت تاثیر قرار می دهد.

وی  با بیان اینکه ســازمان امور مالیاتی باید 
از جایــگاه و ابزار لازم جهت تحقق درآمدهای 
مالیاتی برخوردار باشد، راه مقابله با فساد و اخذ 
به موقــع مالیات را هوشمندســازی نظام امور 

مالیاتی عنوان کرد.
خداییان بــا تاکید بر اینکــه باید از طریق 
هوشمندســازی ارتباط مودیــان و کارمندان را 
قطــع کرد، افزود: سیســتم های هوشــمند باید 
بــا اخذ داده هــا، میزان مالیات را محاســبه کند 
و از ســوی دیگر مشــمولان پرداخت مالیات، 
معافیت هــا و تخفیف هــا نیــز بایــد از طریق 
 محاســبه همین سیســتم های هوشــمند تعیین 

گردد.
رئیس ســازمان بازرســی کل کشور با بیان 
اینکه هنوز نمی توان ادعا کرد که محاسبه مالیات 
به طور هوشمند صورت می گیرد، تصریح نمود: 
متاســفانه همچنان تبادل اطلاعات بین دستگاه 
دولتی با ســازمان امور مالیاتی به درستی انجام 
نمی شــود، درحالی که همه داده های مربوط به 
مســایل مالی در دســتگاه هایی که دارای بانک 
اطلاعات مالی هســتند، باید در اختیار سازمان 

امور مالیاتی قرار داده شود.
وی سازمان امور مالیاتی را سازمانی عنوان 
کرد که باید در بحث شفافیت و الکترونیک کردن 

امور پیشرو باشد.
خدائیان با تاکید بــر اینکه امروزه با دنیای 
جدیــدی با عنوان کســب و کارهای مجازی و 
ارزهای دیجیتال روبرو هستیم، گفت: در حالی 

وارد این دنیای جدید شــدیم که هنوز در کسب 
و کارهای حقیقی، شفافیت لازم وجود ندارد.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور ادامه داد: 
ســودآوری کسب و کارهای مجازی بسیار زیاد 
اســت و باید روی این موارد برنامه ریزی دقیقی 
انجام داد؛ چراکه خواسته یا ناخواسته رمز ارزها 
وارد اقتصاد کشــور شده اســت و باید برای آن 

راهکاری اندیشید.
خدائیــان بر ضرورت الکترونیکی شــدن 
روند رســیدگی ها تاکید کــرد و افزود: طولانی 
بودن روند رسیدگی ها به دلیل اختلافات مالیاتی 
ممکن است سال ها به طول بیانجامد درحالی که 
باید با چابک سازی سیستم، به همه رسیدگی ها 

سرعت داده شود.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور تاکید کرد: 
یکی از مشــکلات جامعه در وصول مالیات ها، 
فرار مالیاتی اســت که آمــار دقیقی از آن نیز در 
دست نیست چراکه سنتی بودن امور در دستگاه 
ها، شناســایی منابع مالیاتی را مشکل کرده و راه 
حل آن الکترونیکی کردن امور در دســتگاه های 
اجرایی و بخش خصوصی است و سازمان امور 
مالیاتی بایســتی از ضمانت اجراهای قانونی که 
در اختیــار دارد در الزام دســتگاه های اجرایی 
 بــه همکاری با ســازمان امور مالیاتی اســتفاده 

کند.
رئیس ســازمان بازرســی کل کشور اعلام 
آمادگــی کرد تا در صورت اعلام نیاز ســازمان 
امــور مالیاتــی، به کمــک این ســازمان آمده 
 و قوانین به درســتی شــکل اجرایــی به خود 

گیرد.

چند روزی است که صحبت از استیضاح وزیر صمت به میان آمده، استیضاحی که موافقان و مخالفان بسیاری دارد.
ســرویس سیاســی- معاون اول 
رئیس جمهور بر لــزوم توجه به موضوع 
اســتعدادیابی در محلات کــم برخوردار 
تاکید کرد. محمد مخبر در همایش »جوانان 
۲0۲0 محله« که با عنوان تشریح عملکرد 
ســتاد توانمندسازی و تحول محلات کم 
برخوردار در محل وزارت کشــور برگزار 
شده بود، با قدردانی از پیگیری های مستمر 
رئیس ستاد علی آقامحمدی، گفت: آقای 
آقامحمــدی خــارج از روال های عادی 
مسئولیت های خود در این عرصه پیگیری 
کردند و این کار بزرگ را سامان دادند. البته باید از کمک و همکاری همه دستگاه ها 
در این حوزه قدردانی کنیم. وی افزود: طرح توانمندســازی و تحول محلات کم 
برخوردار دارای مدل اســت، بی تردید یکی از مشکلاتی که ما در طرح های اجرا 
شــده در کشــور داریم این اســت که نمی دانیم با چه الگو و چارچوبی به سمت 
هدف حرکت کنیم، لذا وقتی مدلی نداریم از جایی کار آغاز می شود. در اهدافمان 
تلاش می کنیم به جایی برسیم ولی از جای دیگری سر در می آوریم. قطعا نداشتن 
مدل باعث می شود ظرفیت ها قابل شناسایی نباشند و هدفمان نیز محقق نخواهد 
شد. نکته دیگری که در این طرح قابل توجه است روشی است که در آن استفاده 
می شود. تجربه موفقی از پیش از انقلاب تا به امروز داشتیم و آن جهادی حرکت 
کردن اســت که ویژگی هایی دارد که اولین و بارزترین آن از خودگذشتگی است. 
تشکیلاتی که امروز برای این کار شکل گرفته یکی از ویژگی های آن وجود طراحی، 
چهارچوب ها و اجرا و توجه به نیروهاست. این یک کار بر زمین مانده بود و سال ها 
از آن غفلت شده بود. بی تردید یک کارخانه پتروشیمی دارایی برای کشور قلمداد 
نمی شــود؛ چرا که دارایی اصلی برای هر کشور دارایی که غیر قابل قیاس با سایر 
دارایی هاست، نیروی انسانی است. هر نفر سرمایه عظیمی است که اگر از آن غفلت 
کنیم قطعا باخته ایم. وی در بخش دیگری از صحبت های خود بر لزوم استعدادیابی 
در حوزه های مختلف اشاره کرد و افزود: استعدادیابی در همه زمینه ها موضوعیت 
دارد. باید در همه مســائل از جمله مسائل اقتصادی، ورزشی و ... به استعدادیابی 
توجه ویژه ای داشــته باشــیم. هر نفری که در این مناطق زندگی می کند، می تواند 
اســتعدادهای مناصب مختلف را داشته باشد. اگر برنامه داشته باشیم قطعا در این 
مسیر موفق خواهیم شد. عمده بزرگان ما در همه زمینه ها از جاهایی برخواسته اند 
که ما حتی تصور هم نمی کنیم. لذا موضوع استعدادیابی باید به صورت ویژه مورد 
توجه قرار گیرد. مخبر در پایان تاکید کرد: باید آموزش نیز در این حوزه به صورت 
جدی مد نظر قرار گیرد. در بخشی از مناطق کشور در حوزه آموزش مشکل جدی 

وجود دارد که باید با همکاری همه دستگاه ها این مشکل رفع شود.

سرویس سیاسی- وحیــدی گفت: 
خانه های مالکان محلات کم برخوردار که 
بدون اخذ مجوز ســاخته شده و فاقد سند 

مالکیت است، سنددار می شود.
احمد وحیدی وزیر کشور در همایش 
اقدامات انجام شــده برای ۲0۲0 محله کم 
برخوردار که با حضور محمد مخبر معاون 
اول رئیس جمهور در محل وزارت کشور 
برگزار شــد، گفت: برای مسأله ای بسیار 
مهم از جهت عدالت پیشگی، رفع تبعیض، 
محرومیت زدایی و مسائل اجتماعی دور 
هم جمع شده ایم. وی افزود: سلسله محله هایی را یافتیم که درست به آن ها رسیدگی 
نشــده اســت. این محله ها گاهی به دلیل رشد و شتاب مهاجرت به شهر ها به این 

وضعیت رسیده اند و در آنجا با مشکلات مختلفی مواجه هستیم.
وزیر کشــور پرداختن به مســائل اجتماعی را از وظایف مهم وزارت کشور 
دانست و گفت: مشکلات این محلات و مناطق از نوع محرومیت و مسائل اقتصادی 
اســت که باید برای توانمند ســازی آن ها تلاش شــود تا این افراد روی پای خود 
بایستند. وحیدی با اشاره به ظرفیت های بسیار خوب محلات گفت: در برخی از این 
محلات خانواده معظم شهدا حضور دارند و در نهایت پرداختن به مسائل اجتماعی 
از اهم اموری است که باید به آن توجه شود. وی ادامه داد: ما در این محلات با رشد 
شتابانی که اتفاق افتاده متاسفانه موارد فرهنگی و اجتماعی توسعه نداشته است و 
شاهد گسست های محله ای و محلاتی که مشکلات ملکی و مسکن دارند، هستیم 
و در کنار آن مردم بسیار خوبی در این محلات زندگی می کنند که انقلاب دوست 
و کشور دوست و مهربان هستند. وزیر کشور اضافه کرد: برای توجه به این مسأله، 
ســاختاری برای محرومیت زدایی و عمران و توانمند ســازی این محلات شکل 
گرفت و با حضور نهاد های مرتبط مانند ستاد اجرایی فرمان امام و سایر نهاد ها و با 
صدور ابلاغیه هایی به استانداران مختلف و بخشداران و شهرداران امیدواریم بتوانیم 
در این حوزه کار مهمی را شــکل دهیم. وحیدی با اشــاره به اقدامات موثر دولت 
در توجــه به این مناطق و محلات گفت: خانه های مالکان محلات کم برخوردار 
که بدون اخذ مجوز ســاخته شده و فاقد سند مالکیت است، سنددار می شود و به 
تازگی نیز را آیین نامه ای برای مالکیت خانه های بدون سند تدوین شده است که 
می تواند اثرگذار باشد. وزیر کشور ابراز امیدواری کرد که ساماندهی ۲0۲0 محله 
کم برخوردار در یک زمان بندی خوب انجام شود و تا پایان دولت این مناطق را به 

وضعیت قابل قبولی برسانیم.

سرویس سیاسی- سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی از 
بررسی شکایات وارده به طرز کار سازمان بنادر و کشتیرانی در جلسه این کمیسیون 
خبر داد و گفت: در این جلســه مقرر شــد دســتگاه های نظارتی به طور کامل بر 
حســن اجرای اصلاحات و مســائل فنی نظارت کنند. علی خضریان در توضیح 
جلســه کمیسیون اصل ۹0 در خصوص شکایات وارده به طرز کار سازمان بنادر 
و کشتیرانی، گفت: این جلسه در ادامه جلسات رسیدگی به این پرونده در سطح 
کمیسیون و کارگروه برگزار شد. موضوعات حمله نرم افزاری به سامانه سازمان 
بنادر، شرکت های زیرمجموعه سازمان و نوع ارتباط و قراردادهای آنها، انتصابات 
و برخــی از تخلفات مالی مدیران و کارکنان و همچنین موضوع عقد قراردادهای 
خارجی ســازمان با شــرکت های خارجی مورد بررسی قرار گرفت. سخنگوی 
کمیســیون اصل نود مجلس توضیح داد: طی جلسات گذشته موضوعات حمله 
نرم افزاری به ســامانه و بررسی شرکت های زیرمجموعه سازمان بنادر با تشکیل 
کارگروهی از حسابرسان، بازرسان و کارشناسان دیوان محاسبات کشور و سازمان 
بازرسی بررسی شد. در این جلسه موضوع انتصابات و همچنین عقد قراردادهای 
خارجی با حضور مدیران ارشــد ســازمان بنادر و نهادهای نظارتی مورد بررسی 
قرار گرفت و میهمانان نظرات و گزارشات خود را ارائه کردند. خضریان در پایان 
بیان کرد: مقرر شد ضمن تاکید بر اصلاح اشتباهات گذشته و اجرای دقیق قانون، 
دستگاه های نظارتی به طور کامل بر حسن اجرای اصلاحات و مسائل فنی نظارت 
کنند و گزارش اتفاقات، اصلاحات و اقدامات نظارتی و قضائی در سازمان بنادر از 

سوی کمیسیون اصل ۹0 تدوین شده تا به صحن مجلس تقدیم شود.

معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد:

لزوم توجه ویژه به استعدادیابی
 در محلات کم برخوردار

وزیر کشور خبر داد:

خانه های مالکان محلات کم برخوردار 
فاقد سند مالکیت، سنددار می شود

بررسی پرونده شکایت از سازمان بنادر 
و کشتیرانی در کمیسیون اصل نود

ممنوع شد

»غزاله چلاوی« 

خودکشی دانشجوی پسر دانشگاه تهران 

مجازات خواص

پلتفرم قوی خارجی 

دشمن 

تجمع برلین

بی اساس است

دشمن

نقد دارم

لخت مادرزاد!

اخبار ویژه ...

دانشگاه صنعتی شــریف اعلام کرد، شمار معدودی از دانشجویان این 
دانشگاه که در فضای ناآرام اخیر نقش داشته اند، موقت از ورود به شریف منع 
هســتند. دانشگاه صنعتی شریف در کانال خود در فضای مجازی اعلام کرد: 
تعداد معدودی از دانشجویانی که در ارزیابی اولیه انجام شده در ایجاد فضای 
ناآرام در دانشگاه، نقش داشته اند، جهت مصلحت دانشگاه و خودشان موقت 
از حضور در دانشــگاه منع شده اند. این دانشگاه تاکید کرد که این تصمیم، با 
سخنرانی و حضور در تجمع های دارای مجوز دانشگاه ارتباطی ندارد و بدیهی 
است، بررســی دقیق و عنداللزوم ارجاع پرونده ایشان به کمیته انضباطی در 

دستور قرار خواهد گرفت. 

اخیرا  ویدئویی در شبکه های اجتماعی ضد انقلاب در دوپلان منتشر شد 
که در پلان نخست فردی مسلح از بالای چند پله و بلندی تیری شلیک می کند. 
با آنکه نوع سلاح و جنگی و غیر جنگی بودن آن مشخص نیست، در همین 
اثنا و در پلان دوم تلفن همراه شخصی که در حال فیلم گرفتن از تجمع مردم 
آمل است به زمین می افتد و اطرافیان در حالی که دوربین گوشی هنوز روشن 
مانده و ضبط انجام می دهد، می گویند که وی )مالک گوشــی( گلوله خورده 
و به زمین افتاده اســت. جریان ضد انقلاب با مرتبط دانســتن این دو فریم به 
یکدیگر مدعی شده اند که فرد متوفی )مرحومه چلاوی( بر اثر اصابت شلیک 

از اسلحه فرد فریم نخست کشته شده است.«
ســرهنگ علی قیصری رئیــس پلیس آگاهی اســتان مازندران در این 
خصوص گفت: در این فیلم ادعا شده که فرد مورد اصابت آن گلوله، مرحومه 
چلاوی بوده اســت در صورتی که بررسی های ما نشان می دهد ویدئو پخش 
شده تقطیع شده است. وی ادامه داد: همانطور که در فیلم مشخص است زاویه 
تیراندازی از بالا و ارتفاع به ســمت پایین بوده در حالی که رد گلوله بر پیکر 
مرحوم چلاوی نشان می دهد که گلوله از جلو به عقب، از راست به چپ و از 
پایین به بالا به وی شلیک شده است که این سه زاویه نشان می دهد هیچ یک 
از گلوله ها از بالا شــلیک نشده، بلکه فردی از بین جمعیت )هم تراز با خانم 

چلاوی( به وی شلیک کرده است. 

سرپرســت دادســرای امور جنایی تهران از »خودکشی یک دانشجوی 
دانشگاه تهران در کوی دانشگاه« خبر داد. قاضی محمد شهریاری در این باره 
گفت: در تماس با قاضی کشــیک یک مورد حلق آویز در خوابگاه دانشــگاه 
تهران گزارش می شود که با حضور قاضی در صحنه و انجام تحقیقات اولیه 
مشــخص می شود یک دانشجوی ارشد رشته معدن خود را حلق آویز کرده 
است. در تحقیقات و استخراج محتوای گوشی این دانشجوی پسر مشخص 
می شــود وی با ارسال پیامکی از قصد خود برای خودکشی گفته بوده است. 
شــهریاری در ادامــه گفت: مطابق تحقیقات به عمــل آمده از اطرافیان و هم 
خوابگاهی های این دانشــجو مشخص شــد وی سابقه مشکلات روحی و 

روانی زیادی داشته است.

بهروز محبی نجم آبادی نماینده مردم سبزوار در مجلس شورای اسلامی 
گفت: نمایندگان طرحی را در مجلس کلید زده اند که در آن برای خواصی که 
به اقدام علیه نظام بپردازند و یا به تحریک اغتشاشگران و آشوبگران مبادرت 
ورزند مجازات در نظر گرفته شــده اســت. وی افزود: در این طرح مجازات 
حبس درجه ۶ یعنی از ۸ ماه تا دو سال حبس برای خواصی که به اقدام علیه 
نظام بپردازند یا به تحریک اغتشاشــگران مبادرت ورزند در نظر گرفته شده 

است.

احمد راستینه سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: اگر پلتفرم های 
داخلــی نتوانند ظرفیــت لازم جهت مراودات لازم برای مردم را فراهم کنند، 
مــا در کمیســیون هم مطرح و با وزیر صحبــت کردیم، اگر در فرصتی که به 
پلتفرم های داخلی برای رفع معایب و ارتقاء بستر ها داده شده نتوانند اقدامات 
لازم را انجــام دهند، این احتمال وجود دارد که به ســمت خرید یک پلتفرم 

قوی خارجی، حرکت کنیم.

علیرضا عباســی نماینده کرج در مجلس گفــت: بزرگ نمایی ایرادات 
جوانــان را دچار تناقض و ترغیب به براندازی می کند در حالیکه فقر مطلق 
۵0 درصد کاهش پیدا کرده است. وی گفت: دشمن در اغتشاشات اخیر برای 
دانشــگاه ها برنامه داشــت و موضوع حجاب نبود، بلکه درصدد بود با نماد 
حجاب به اســلام ضربه بزند. دشــمن درصدد حذف رهبری است چرا که 

محور وحدت بوده و دولت ها را از بزنگاه های حساس نجات داده است.

نماینده دولت آمریکا در امور ایران مدعی شد که تجمعات در شهرهای 
اطراف جهان نشــان دهنده حمایت از مردم ایران اســت. راب مالی نماینده 
ویژه دولت آمریکا در امور ایران در پیامی در حساب کاربری خود در توئیتر 
بــه تجمــع گروهی از ایرانیان در برلین پایتخت آلمان اشــاره و ادعا کرد که 
شرکت کنندگان در این تجمع از مردم ایران حمایت کرده اند. وی در پیام خود 
مدعی شد: تظاهرکنندگان در واشنگتن و شهرهای اطراف جهان حمایت خود 
را از مردم ایران اعلام کردند؛ مردمی که به طور مسالمت آمیز تظاهرات می کنند 

تا دولتشان به حقوق بشر و کرامت آنها احترام بگذارد.

مهدی تاج رییس فدراســیون فوتبال ایران گفت: به شایعات مطرح در 
خصوص حذف تیم ملی فوتبال کشور از جام جهانی قطر توجه نخواهیم کرد 

چراکه یک موضوع بی اساس است.

رضا تقوی رئیس مجمع نمایندگان اســتان تهران در مجلس شــورای 
اسلامی گفت: دشمن با تشویق اغتشاشات به دنبال ناامن کردن کشور بود که 

تلاش دشمن مثل همیشه با شکست و ناکامی مواجه شد.

عزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی و گردشــگری گفت: همیشــه 
به ســتاد امر معروف نقد دارم. معتقدم بعد از همه ناآرامی ها در کف خیابان، 
مصاحبه هایــی صورت گرفــت و برخی مقامات رســمی دوباره جملاتی 

می گویند که هیچ مقرون به صواب نیست.

مصطفی میرسلیم، نماینده تهران گفت: بنده در چند ماه پیش و در چند 
مورد، آن هم پیش از شــکل گیری ناآرامی ها، افــرادی را در خیابان دیدم که 
لخت مادرزاد بودند. این اتفاقات نشان می داد که دشمنان نظام برای ضربه زدن 
 به حاکمیت، برنامه داشــتند، زیرا ریشــه انقلاب اسلامی، فرهنگی و معنوی 

است.

 یکی از مطالبات جدی مردم و مجلس ســاماندهی بازار خودرو اســت و شخص 
وزیــر در زمــان رای اعتمــاد به مجلس قــول داد تا ظرف ۶ مــاه این صنعت را 
ســاماندهی کند اما این اتفاق نیفتاده اســت. از نظر بنده همیــن یک مورد برای 
طــرح اســتیضاح از وزیر کافی اســت. موارد متعــدد دیگری نیز وجــود دارد.
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